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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:536 Veterinärbrist

I dag skriker branschen efter nya veterinärer och djursjukvårdare. Bönder och 
djur får många gånger vänta för länge på hjälp. Vi ser också att vissa 
djursjukhus minskar sina öppettider. Detta kan leda till försämrad djurhälsa och 
sänkt konkurrenskraft. 

Jag vill därför fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

Hur ämnar statsrådet gå vidare med frågan för att säkerställa att svenska djur 
får tillgång till veterinärvård i framtiden?

………………………………………

John Widegren (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-15
Besvaras senast
2019-04-24 kl. 12.00


